
J e g y z ő k ö n y v  
 

Készült: Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Nevelési-Ifjúsági, Civil-

Sportügyi és Közművelődési Bizottsága rendkívüli nyílt ülésén.  

 

A Bizottsági ülés helye: a Jegyzői Irodában (3980 Sátoraljaújhely, Kossuth Lajos tér 5.) 

 

A Bizottsági ülés ideje: 2023. december 15. napján 7:30 órakor  

 

A Bizottság részéről megjelentek: 

 Szőnyi István bizottsági elnök 

 Lukács Tamás bizottsági tag  

 Schweitzer Tamás bizottsági tag 

 Róth József bizottsági tag 

 Palicz Istvánné bizottsági tag 

 Dombóvári János Imre bizottsági tag 

 

A Bizottsági ülésről távol voltak:  
Pálinkás Máté bizottsági tag 

  

Tanácskozási joggal meghívottak:  

 Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének valamennyi tagja 

 Stumpf Imre Jánosné önkormányzati tanácsadó 

 dr. Terdik Sándor jegyző 

 dr. Fazekas Márk Péter aljegyző 

 Bartus István Főépítész/Csoportvezető 

 Matisz István a Vagyongazdálkodási Osztály osztályvezetője 

 Greskóné Tóth Erika a Pénzügyi és Adóhatósági Osztály osztályvezetője 

 dr. Madák Tímea a Szervezési, Szociális és Hatósági Osztály osztályvezetője  

 Jánosi Attila a Városüzemeltetési és Közterület-felügyeleti Osztály osztályvezetője 

 Seres Péter ügyvezető, Zemplén Médiacentrum Kft. 

 

Tanácskozási joggal megjelentek:  
 dr. Terdik Sándor jegyző 

 dr. Fazekas Márk Péter aljegyző 

 Seres Péter ügyvezető, Zemplén Médiacentrum Kft. 

 

Jegyzőkönyvvezető: 

 Czink Bianka 

 

Szőnyi István bizottsági elnök: köszöntötte a megjelenteket és megállapította, hogy a 

Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési Bizottság határozatképes, mert 7 tagból 

6 tag jelen van, egyben az ülést megnyitotta. Megkérdezte a bizottság tagjait, hogy van-e 

észrevétel vagy módosítási javaslat az ülés napirendjével kapcsolatosan.  

 

Tekintettel arra, hogy észrevétel, javaslat nem hangzott el, Szőnyi István bizottság elnök az ülés 

napirendjét a meghívó szerint szavazásra bocsátotta.  

 

Az ülés tervezett napirendi pontjait a jegyzőkönyvhöz csatolt meghívó tartalmazza.  



S z a v a z á s :  a Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési Bizottság szavazáskor 

jelen lévő 6 tagja, 6 igen szavazattal, – egyhangúlag – az ülés napirendjét az alábbiak szerint 

elfogadta: 

 

Napirendi pont: 

 

Előterjesztés a Zemplén Médiacentrum Közhasznú Nonprofit Kft. szakmai 

tevékenységéről és pénzügyi helyzetéről szóló tájékoztató elfogadására 
Előterjesztő: Seres Péter ügyvezető 

 

 

Zárt ülésen: 

 

 Előterjesztés Közművelődési Díj adományozására (szóban) 

 Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester 

 

 

Napirend: Előterjesztés a Zemplén Médiacentrum Közhasznú Nonprofit Kft. szakmai 

tevékenységéről és pénzügyi helyzetéről szóló tájékoztató elfogadására 

 

Szőnyi István bizottsági elnök: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyző urat és Seres Péter 

ügyvezető urat, hogy van-e kiegészíteni valójuk az előterjesztést illetően.  

 

Szóbeli kiegészítés nem történt.  

 

Kérdések, vélemények: 

 

Palicz Istvánné bizottsági tag: megkérdezte, hogy ki terjeszti az Újhelyi Körképet. 

 

Seres Péter ügyvezető: van egy külsős terjesztő cég, amely ezzel foglalkozik, mert a postával 

történő kiküldés drága lenne. Sátoraljaújhely Város településrészeinek területén saját erőből 

kerül megoldásra a terjesztés. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: a Polgármesteri Hivatalnak van két postása, akik a hivatal leveleit 

kézbesítik városszerte, akiket véleménye szerint be lehetne vonni a terjesztésbe. Felajánlotta a 

hivatal segítségét az újság terjesztéséhez, továbbá megemlítette, hogy ellenőrizni tudnák a 

külsős terjesztő céget is a kézbesítők. 

 

Seres Péter ügyvezető: az újság a legtöbb helyre eljut, de ahová nem, ott segítséget jelentene 

a kézbesítők munkája. Nagy érdeklődés van az újság iránt, a Polgármesteri Hivatal portájára és 

a Városi Könyvtárba sem tudnak eleget vinni, hiszen az összes példány elfogy rövid időn belül, 

és nyilván azok viszik el, akik korábban nem kaptak. 

 

Palicz Istvánné bizottsági tag: megjegyezte, hogy ők nem kapnak újságot évek óta, de a 

környékükön élők sem. 

 

Schweitzer Tamás bizottsági tag: általában akkor szokták hatékonyabb módon kivinni az 

újságot, ha ellenőrzési időszak után tevékenykednek. Megkérdezte, hogy mekkora 

példányszámban készül az újság. 

 



Seres Péter ügyvezető: hétezer példányban készül az Újhelyi Körkép, tehát minden 

háztartásnak kellene kapnia belőle, arra törekednek, hogy ez minél hatékonyabban 

megvalósuljon. 

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Szőnyi István bizottság elnök 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és 

Közművelődési Bizottság javasolja a képviselő-testületnek, hogy a Zemplén Médiacentrum 

Közhasznú Nonprofit Kft. szakmai tevékenységéről és pénzügyi helyzetéről szóló 2023. január 

1. napjától 2023. november 30. napjáig terjedő időszakra vonatkozó tájékoztatót az 

előterjesztésben foglaltak szerint fogadja el. 

 

S z a v a z á s :  a Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési Bizottság szavazáskor 

jelen lévő 6 tagja, 5 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

  

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési Bizottsága 

55/2023. (XII.15.) határozata  

a Zemplén Médiacentrum Közhasznú Nonprofit Kft. szakmai tevékenységéről és 

pénzügyi helyzetéről szóló tájékoztató elfogadásáról  
 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és 

Közművelődési Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy a Zemplén Médiacentrum 

Közhasznú Nonprofit Kft. szakmai tevékenységéről és pénzügyi helyzetéről szóló 2023. január 

1. napjától 2023. november 30. napjáig terjedő időszakra vonatkozó tájékoztatót az 

előterjesztésben foglaltak szerint fogadja el. 

 

 

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Szőnyi István bizottsági elnök 

megköszönte a bizottsági tagok munkáját, a nyílt ülést 7:40 órakor bezárta, és a bizottság zárt 

ülésen folytatta munkáját.  

 

 

 

 

K. m. f. 

 

 

 

 

Lukács Tamás sk. 

jegyzőkönyv-hitelesítő 

 Szőnyi István sk. 

bizottsági elnök 


